
Title (en)
Plate-, foil- and web-shaped support material for offset printing plates, process for its production and use thereof.

Title (de)
Platten-, folien- oder bandförmiges Trägermaterial für Offsetdruckplatten, Verfahren zu seiner Herstellung und seine Verwendung.

Title (fr)
Plaques, feuilles ou matériel en forme de bandes comme support pour des plaques d'impression offret, procédé pour sa préparation et son
utilisation.

Publication
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Application
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Priority
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Abstract (en)
The invention relates to a support material based on aluminium which bears a hydrophilic coating which consists of a copolymer of a monomer
carrying basic groups with a monomer which carries acidic groups and optionally a monomer having neutral groups or salts of the copolymer with a
metal cation which is at least divalent. The material which has been rendered hydrophilic serves as a support for photosensitive substances for the
production of printing plates.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Trägermaterial auf der Basis von Aluminium, das eine hydrophile Beschichtung trägt, die aus einem Mischpolymerisat
aus einem basische Gruppen tragenden Monomeren mit einem Monomeren, das saure Gruppen trägt und gegebenenfalls einem Monomeren mit
neutralen Gruppen oder Salzen des Mischpolymeren mit einem mindestens zweiwertigen Metallkation besteht. Das hydrophilierte Material dient als
Träger für lichtempfindliche Substanzen zur Herstellung von Druckplatten.
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